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خبری

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با انتقاد از طرح یک 
فوریتی مجلس مبنی بر تخصیص نیافتن یک درصد از 
درآمد عوارض آلایندگی ها به سازمان محیط زیست گفت: 
متاسفانه محیط زیست و حفاظت از آن حتی بین نهادهای 

قانونگذار نیز جایگاه شایسته ای ندارد و مظلوم است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
اظهار  کلانتری  عیسی  زیست،  محیط  حفاظت  سازمان 
داشت: متاسفانه آنچه که در خصوص حفاظت از محیط 
زیست باید گفت این است که به دلایل مختلف، فرهنگ 
عمومی ما در این امر ارتقاء و رشد چندانی نداشته و پایین 

است.
وی با تاکید بر اینکه حتی بین تصمیم سازان، نهادهای 
قانونگذار و مجریان، مسائل بلند مدت محیط زیستی فدای 
منافع کوتاه مدت و ناپایدار می شود، افزود: رهبر معظم 

انقلاب، همواره بر حفظ محیط زیست برای نسل های بعد 
تاکید و بیان داشته اند که محیط زیست مربوط به این 
دولت و آن دولت نیست، بلکه باید برای نسل های بعد 
حفظ شود و باقی بماند اما متاسفانه به رغم توصیه های 
ایشان در سطوح پایین تر شاهد این هستیم که محیط 
زیست جایگاهی در خور و شایسته در میان مدیران اجرایی 

و قانون گذار ندارد.
معاون رئیس جمهوری با اشاره به رتبه بالای ایران در امر 
تخریب و فرسایش خاک گفت: متاسفانه همان طور که در 
بخش آب، ایران جزو کشورهای پر مصرف است، در بحث 
تخریب و فرسایش خاک هم با کمال تاسف در دنیا مقام 

بالایی داریم و به احتمال زیاد جزو ۱۰ کشور اول هستیم.
کلانتری با تاکید بر اینکه وظیفه همه ما است که محیط 
زیست را برای نسل های بعد حفظ کنیم، گفت: این میسر 
نیست جز از طریق بالا بردن فرهنگ محیط زیستی مردم، 
در زمینه تخریب محیط زیست همه ما از مردم تا مسئولان 
مقصریم و این ناشی از همان پایین بودن فرهنگ عمومی 

ما در خصوص حفاظت از محیط زیست است.
در میدان های شهر کمپوست را به جای خاک جنگل می 

فروشند
وی درباره شایعات مربوط به صادرات غیر مجاز خاک از 
ایران گفت: برداشت خاک از جنگل، خارج کردن و همچنین 
فروش آن جرم است، همان طور که خرید و فروش مواد 

مخدر قاچاق محسوب می شود.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست در خصوص فروش 
برخی  در  شمال  جنگل های  خاک  نام  به  خاک هایی 
میدان های شهر تهران گفت: اینها به احتمال زیاد کمپوست 
هستند که از پسماند به دست می آیند و بافتی شبیه بافت 
خاک جنگل دارند، فروش کمپوست غیر قانونی نیست، به 

طور کلی بخشی از پسماند تبدیل به کمپوست می شود 
و اکنون شهرداری تهران حدود نیم میلیون تن کمپوست 
تولیدی از پسماند در آرادکوه دارد که برخی اوقات منشاء 

بوی بد جنوب تهران است.
کلانتری در خصوص منابع آبی کشور نیز گفت: آب یک 
منبع تجدید پذیر است اما مصرف بی رویه آن را تبدیل 
به یک منبع تجدید ناپذیر می کند، ایران هم از جمله 
کشورهایی است که یکی از بالاترین رکوردها را در مصرف 

آب دارد.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود به مناسبت 
نزدیک بودن روز دامپزشک، با تقدیر از دامپزشکان گفت: 
ادعایی  هیچ  بی  و  بی چشم داشت  همواره  دامپزشکان 
در کنار محیط زیست کشور بوده اند و بخشی از خانواده 
حافظان طبیعت و محیط زیست کشور محسوب می شوند.

معاون رئیس جمهوری با اشاره به اقدامات دولت و مجلس 
قبل در خصوص وضعیت محیط بانان، اظهار داشت: در 
دولت دوازدهم با دستور رئیس جمهوری و کمک اداره مالی 
و استخدامی و همچنین سازمان برنامه و بودجه، متوسط 
دریافتی محیط بانان، بیش از سه برابر افزایش یافته است، 
همچنین از لحاظ تامین تجهیزات و ادوات برای آن ها، 
سرمایه گذاری خوبی انجام شده است، از لحاظ قانونی نیز با 
همکاری مجلس گذشته و تصویب قانون حمایتی از محیط 
بانان، از ابتدای امسال محیط بانان تحت پوشش قانون 
نیروهای انتظامی قرار گرفته تا دیگر شاهد این نباشیم که 
محیط بانی به جرم انجام وظیفه، به قصاص محکوم شود.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تاکید کرد: محیط 
زیست متعلق به همیشه تاریخ است و نباید همه آن را در 
عمر کوتاه خویش صرف کنیم و بر عهده مردم و مسئولان 

است که در حفاظت و حراست از محیط زیست بکوشند.

خبر اول

محیط  زیست میان نهادهای قانونگذار هم مظلوم است! چرا ما از مخمصه بیرون نمی آییم؟!
ورزشی  مسابقه  که  بار  هر 
قابل اعتنایی از مدیوم رسانه 
تلویزیون پخش می شود، همه 
چیز هم که عالی باشد، نتیجه 
باشد،  دلنشین  هرچقدر  هم 
عاملی  یک  باید  حتما  انگار 
تماشای  شیرینی  که  باشد 
مسابقه ورزشی را به کام بیننده 
تلخ کند. فرقی هم ندارد، فوتبال باشد یا کشتی. سال هاست، 
تکرار، گریبان گزارشگران ورزشی کشور را گرفته و می فشارد. چه 
آن زمان که جناب کوتی و جناب بهروان گزارش های خیلی فنی 
و بی آب و تابی را تحویل مخاطب می دادند که زهر هیجان 
بازی را چنان می گرفت که برای بیننده مسابقه ورزشی تبدیل به 
یک برنامه تولیدی تحلیلی می شد، تا وقتی که جناب خیابانی 
یا سرهنگ علیفر با جملات قصار، تمام توجه مخاطب را از اصل 
بازی به حواشی می راندند تا گزارش های جناب یوسفی با تکرار 
مکررات و بیان جملات کلیشه ای یا گزارشگران جدیدی که از 
این طرف بوم افتاده اند و صرفا تلاش می کنند ضربان بیننده را 
بالا ببرند و کمتر به نکات فنی بازی توجه می کنند. یا مسابقات 
کشتی که سال هاست گره خورده به یک نام که جناب هادی 
عامل است. یا سوارکاری و اتومبیلرانی و ورزش های رزمی که 
جناب خراسانی همه شان را از دم تیغ می گذرانند. در حقیقت 
همان لطمه ای که از بازار انحصاری به صنعت خودرو و واردات 
تجهیزات ورزشی و تولید روغن وارد شده، حالا دارد تیشه به ریشه 
پخش تلویزیونی مسابقات ورزشی می زند. سرنوشت تک ستاره 
هایی چون عادل فردوسی پور هم که در دوره ای مسیر اصلاحات 
را برای تغییر چنین وضعیتی گشودند، کاملا مشخص است و 
درست مانند دولت اصلاحات که آمد و رنگ باخت و رفت و 

امیدهایمان را ناامید کرد، به انزوا کشیده شدند.
البته فارغ از جوجه گوینده های ناپخته ای که با فرصت طلبی 
برای خودشان جایی در رسانه باز کرده اند؛ در تلاش، توانمندی و 
تسلط برخی اساتیدی که نامشان به میان آمد، شکی نیست. اما 
آنچه قابل توجه است، عدم پرورش گویندگان و گزارشگرانیست 
که بتوانند جنبه فنی و هیجانی یک مسابقه را توامان با هم به 
مخاطب ارائه دهند و اندیشه میوت کردن تلویزیون را از ذهن 

مخاطب دور کنند.
این رسانه بی در و پیکر البته سوراخ کم ندارد. از آگهی های ریز 
و درشتی که به میزان چرب کردن سبیل دست اندرکاران وقت و 
بی وقت لابلای هر شبکه و برنامه ای بی توجه به سن و شرایط 
مخاطب یا ساعت پخش، خودنمایی می کنند تا تک صدایی و 
عدم ارائه تریبون به دگراندیشان سیاسی و اقتصادی و اجتماعی 
دردهایی است که مثل غده ای سرطانی بدنه این سازمان عریض 

و طویل را آلوده و همین طور هم در حال رشد است.
گفتن از مشکلات صدا و سیما به ویژه سیما مثنوی هفتاد من 
است اما همین قدر باید بگوییم که آقایان روسا بدانند، برنامه 
هایشان را بهتر است بگذارند در کوزه و یک فکر اساسی بکنند برای 

سرمایه ای که در حال نابودی است. از ما گفتن...

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمدرضا تیموری  را گرامی می دارد

شمار بهبودیافتگان کرونا به 387 هزار و 675 تن رسید
سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
با فوت ۱۷۹ بیمار دیگر مبتلا به کرونا در ۲۴ ساعت 
گذشته، شمار جانباختگان بیماری کووید۱۹ در کشور به 
۲۶ هزار و ۷۴۶ نفر رسید و ۳۰ استان در وضعیت قرمز 
یا هشدار کرونا هستند و تاکنون 387 هزار و 675 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.

سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی 
از این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، سه هزار و ۵۲۳ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد و هزار و ۴۰۱ نفر بستری 
شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور 

به ۴۶۸ هزار و ۱۱۹ نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون 
از  یا  یافته  بهبود  بیماران،  از  نفر  و ۶۷۵  هزار   ۳۸۷
بیمارستان ها ترخیص شده اند. همچنین ۴۱۲۷ نفر از 
بیماران مبتلا به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری 
تحت مراقبت قرار دارند و تاکنون چهار میلیون و ۹۵ 
هزار و ۱۶۱ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام 

شده است.
لاری گفت: استان های تهران، اصفهان، قم، آذربایجان 
شرقی، خراسان جنوبی، سمنان، قزوین، لرستان، اردبیل، 
گیلان،  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمانشاه،  خوزستان، 
بوشهر، زنجان، ایلام، خراسان رضوی، مازندران، چهارمحال 
کرمان،  مرکزی،  غربی،  آذربایجان  البرز،  بختیاری،  و 
خراسان شمالی، همدان و یزد در وضعیت قرمز قرار دارند 
و استان های کردستان، هرمزگان، فارس و گلستان نیز 

در وضعیت هشدار قرار دارند.
اولیه  از خیز  بهداشت گفت: پس  وزارت  سخنگوی  
اپیدمی کرونا در اسفند ۹۸ و خیز دوم این همه گیری 
در تیر ۹۹ از اوایل شهریور نمودار موارد ابتلا و بستری 
کرونا در استان تهران صعودی شد. شیب صعودی این 
نمودار نگران کننده است و در صورت تداوم این روند با 
افزایش موارد مرگ و میر کرونا در هفته های آینده در 

استان تهران مواجه می شویم.
وی افزود: شهرهای تهران، پیشوا، ری، شمیرانات، شهریار 
و ورامین در وضعیت قرمز و شهرهای رباط کریم و 

پاکدشت در این استان در وضعیت هشدار قرار دارند.
در  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  میزان  لاری گفت: 
استان تهران ۴۶درصد و کمتر از میانگین کشوری است. 
میزان استفاده از ماسک توسط مردم این استان نیز در 
اماکن عمومی ۵۹ درصد، در وسایل نقلیه عمومی ۵۰ 

درصد، در بین کارمندان ادارات و بانکها ۷۹.۴درصد و در 
بین شاغلان صنوف و صنایع ۴۵ درصد است که در همه 

موارد از  میانگین کشوری پایین تر است.
وی افزود: هم اکنون در استان تهران ۴۶۰۶ بیمار مبتلا 
به کووید۱۹ در مراکز درمانی بستری هستند که از این 
تعداد ۹۱۲ نفر به علت شرایط نامناسب بیماری در بخش 

آی سی یو تحت مراقبت ویژه قرار دارند.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: در شرایط فعلی هر گونه 
ساده انگاری و عادی انگاری بیماری کووید۱۹ سدی در 
راه مبارزه با این بیماری است و عوارض آن دامنگیر همه 
مردم می شود. بیماری کووید۱۹ هنوز هیچ واکسن و 
داروی درمان قطعی ندارد و تنها راه مبارزه با آن تطبیق 
سبک زندگی و عمل به توصیه های بهداشتی است و 
امیدواریم با رعایت این توصیه ها شاهد توقف روند رو 

به گسترش اپیدمی این بیماری در کشور باشیم.

کرونا در ایران

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

جناب آقای ایرج عباسی
دوست عزیزم و عکاس فدراسیون کشتی، فوت مادر خانم گرامیتان را تسیلت عرض می کنم برای آن 

علی کاوهمرحومه علو درجات و بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت می نمایم. 

جامعه

دیدگاه »البرز« چه خبر؟

باز آش همان و کاسه همان؟!

فوران خشم شعله های آبی پشت دیوار مجلس
»جعفر داراب خانی« تاکید کرد:

بهره مندی از ظرفیت سامانه شاد برای بیش از ۵۰۰ هزار دانش آموز البرزی

بانوان البرزی قهرمان تنیس کشور شدند 

شادی خیابانی پرسپولیسی ها در البرز

»جعفر داراب خانی« -معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل استان البرز- در گفت وگویی در حاشیه 
انعقاد تفاهم نامه همکاری های مشترک میان دادگستری 
کل استان البرز و اداره کل آموزش و پرورش استان البرز با 
اشاره به اهداف، رسالت و چشم انداز معاونت اجتماعی 
البرز  استان  کل  دادگستری  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و 
اظهار کرد: آموزش و پرورش به عنوان رکن رکین تعلیم و 
تربیت، نقش بنیادین در پیشگیری از بزه کاری و بزه دیدگی 
نوجوانان و جوانان دارد و یکی از موفق ترین مکان ها برای 

اجرای اقدامات پیشگیرانه، مدارس هستند.
دادگستری  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون 
کل استان البرز خاطرنشان کرد: بدون شک دوران کودکی، 
بنیادی ترین دوره در شکل گیری شخصیت افراد است و به 
همین دلیل، یکی از محور های اولویتی در حوزه پیشگیری 
از جرایم و آسیب های اجتماعی، تمرکز بر پیشگیری های 

رشدمدار است.
وی اظهار کرد: استمرار وظیفه خطیر فرهنگ سازی و ارتقاء 
آگاهی های عمومی، پس از نهاد خانواده، بر عهده آموزش و 
پرورش گذاشته شده و درصدد هستیم با اجرای برنامه های 
آموزان  دانش  برای  مؤثری  گام های  مشترک،  کاربردی 

البرزی، خانواده های آن ها و کادر اجرایی مدارس برداریم.
بیان  البرز  استان  جرم  وقوع  از  پیشگیری  شورای  دبیر 
کرد: اجرای برنامه های پیشگیرانه به منظور ارتقاء سلامت 
ارتقاء آگاهی و مهارت فرهنگیان و  روان دانش آموزان، 
کادر اجرایی مدارس در حوزه پیشگیری رشدمدار، برگزاری 
دانش  والدین  برای  فرزند  تربیت  مهارت  کارگاه های ۲۳ 
آموزان و تشکیل پرونده شخصیت برای دانش آموزان، برخی 

از مفاد این تفاهم نامه است.
وی در پایان اظهار کرد: استفاده حداکثری از ظرفیت سامانه 
شاد برای بیش از ۵۰۰ هزار دانش آموز در راستای اطلاع 
رسانی و ارتقاء آگاهی های عمومی با هدف پیشگیری از 
جرایم و آسیب های اجتماعی، از جمله اقدامات مؤثر پیش 
بینی شده توسط دو دستگاه در تنظیم و انعقاد تفاهم نامه 

یاد شده است.

فینال رقابت های جام حذفی باشگاه ها و دسته جات 
البرز به  آزاد تنیس کشور در بخش بانوان با برتری تیم 

پایان رسید.
به گزارش »دنیای هوادار«، فینال رقابت های جام حذفی 
شهدای  بزرگداشت  کشور  آزاد  جات  دسته  و  ها  باشگاه 
سلامت در بخش بانوان از چهارم تا دوازدهم مهرماه به 
میزبانی البرز و در دهکده ورزشی چهارباغ ساوجبلاغ برگزار 

شد.

در این دوره از رقابت ها بیش از ١٢٠ تنیسور از سراسر کشور 
حضور داشتند.

در فینال رقابت های جام حذفی باشگاه ها و دسته جات 
در  تهران  خوشه طلای  با شکست  البرز  تیم  کشور،  آزاد 

جایگاه نخست قرار گرفت.
خوشه طلای تهران دوم و تیم های دهکده ورزشی چهارباغ 
و پندار سیرجان به صورت مشترک در جایگاه سوم قرار 

گرفتند.

همزمان با صعود تیم پرسپولیس به فینال لیگ قهرمانان 
آسیا، هواداران این تیم و ورزش فوتبال شامگاه شنبه در 
خیابان های کرج به ابراز خوشحالی و احساسات پرداختند.

تیم فوتبال پرسپولیس ایران شنبه شب پس از تساوی 
یک بر یک ، موفق شد در ضربات پنالتی از سد تیم النصر 
عربستان بگذرد  و به فینال لیگ قهرمانان آسیا راه پیدا کند.

ها،  رقابت  از  دوره  این  فینال  به  تیم  این  یافتن  راه  با 

هواداران این تیم با  در دست داشتن پرچم های جمهوری 
اسلامی ایران و تیم پرسپولیس در جای جای کلانشهر کرج 

این پیروزی ارزشمند را به یکدیگر تبریک گفتند.
شهروندان کرجی با سردادن شعارهایی در حمایت از تیم 
شان و سرودن سرود ملی جمهوری اسلامی ایران، از تلاش 
های بازیکنان و کادر فنی پرسپولیس در این دوره از رقابت 

ها تقدیر کردند.

از  جمعی  و  کرد  فوران  بالاخره  استقلال  هواداران  خشم 
متعصب های این باشگاه بزرگ روز شنبه با تجمع در محل 
در ورودی مجلس شورای اسلامی اعتراض شدید خود را 

نسبت به عملکرد وزیر ورزش در قبال استقلال اعلام کردند.
بلافاصله بعد از این تجمع معاون وزیر ورزش به نمایندگی 
از رئیس خودش با رسانه ها به گفت و گو پرداخت و توپ 
را انداخت در زمین احمد سعادتمند! ساده ترین راه ممکن...

علی نژاد:»سعادتمند اول خوب بود بعد پیچید!«

علی نژاد درباره اینکه آیا اعضای هیأت مدیره و وزارت ورزش 
قطعا  گفت:  نشدند،  اشتباه  دچار  سعادتمند  انتخاب  در 
انتخاب وی در ابتدای امر خوب بود و مسیر خوبی هم طی 
می شد اما در ادامه موضوعاتی دیگری پیش آمد که در بیانیه 
هیأت مدیره باشگاه به آن اشاره شده است. طبیعتا در هر 
همکاری امکان دارد کار خیلی خوب شروع شود اما در ادامه 
افراد نتوانند با هم ادامه بدهند این موضوع عجیب نیست و 

در همه دنیا هم اتفاق می افتد.
وی افزود: اگر هیأت مدیره مدیرعاملی را انتخاب می کند 
دلیلی ندارد تا روز قیامت کنار هم کار کنند. به هر حال 
سعادتمند مسیری که مورد انتظار و توقع هیأت مدیره بود 

نرفت. باید از زحمات وی تشکر کرد.

به سعادتمند مهلت دفاع کردن ندادند

اصلا مهلت دفاع کردن به وی ندادند جناب علی نژاد! و دور از 
جان آقای سعادتمند یک قاتل را هم وقتی دستگیر می کنند 
فرصت دفاع به وی می دهند اما هنوز سعادتمند مشغول 
رایزنی برای آوردن مربی جدید بود که گفتند هیات مدیره 
خوانده است: فاتحه مع الصلوات! و اما بار دیگر قاضی زاده: 
با لیدرها جلسه می گذاریم! حالا وقت خودنمایی جناب 
قاضی زاده هم شده است. او که در ماجرای ویلموتس به 
اندازه 45 سال حضور در مجلس توانست خود را چهره کند 
بعد از تجمع استقلالی ها باز هم به سخن در آمده و می 
گوید:»صدای هواداران استقلال را شنیدیم« )آقای قاضی زاده 
این جمله معروف را یک نفر دیگر در سال 57 زمانی گفت 
صدای انقلاب مردم را شنیدیم که کار از کار گذشته بود( و 
همین جا اعلام می کنم که هفته آینده با اینکه نمایندگان 
مجلس برای حضور در حوزه های انتخابیه خود در تعطیلات 
هستند، کمیته تربیت بدنی و ورزش مجلس جلسه ای فوق 

العاده را در این زمینه برگزار خواهد کرد.
وی ادامه داد:»در این جلسه قطعا از مسئولان کانون های 
هواداری استقلال، پیشکسوتان سابق و فعلی این تیم و 

تا  کرد  خواهیم  دعوت  جوانان  و  ورزش  وزارت  مدیران 
به مسائل این تیم به شکل ویژه پرداخته شود. هواداران 
استقلال نگران نباشند چون به شکل جدی اتفاقات اخیر 
در این تیم را زیر ذره بین داریم و قطعا بهترین تصمیم 
ها گرفته خواهد شد«. خداوکیلی پوپولیستی تر از این واژه 
ها سراغ دارید؟! می خواهند با دعوت از لیدرها به مجلس 
شورای اسلامی راه حلی جدید پیدا کنند. خب بقیه اش را 
نگویید جناب قاضی زاده چون چشم و گوش مردم پر است 

از این واژه ها.

صدای دلار 3٠ هزار تومنی را هم شنیدید؟!

راستی مجلس در همان دو قدمی خودش صدای دلار 3٠ 
هزار تومنی خرد شدن استخوانی های بازار و اقتصاد را نمی 
شنود و این صدای هواداران استقلال را چطور اینقدر سریع 
شنیده است؟ همینکه با لیدرها قرار است مشکلات استقلال 
بررسی شود نتیجه کار مشخص است و نیازی به تشریح 
ندارد! اما چرا نشست هیات مدیره استقلال لغو شد؟ اعضای 
هیات مدیره باشگاه استقلال تهران که قرار بود عصر دیروز 
برگزار شود لغو شد. برگزاری این جلسه به زمان دیگری موکول 

شده است که زمان آن هنوز مشخص نیست.

نشست محرمانه پیشکسوتان استقلال

البته  ظهر دیروز جمعی از پیشکسوتان استقلال گرد هم 
آمدند تا در خصوص اتفاقات اخیر به بحث و تبادل نظر 

بپردازند.
علی جباری، جواد قراب، هادی طباطبایی، کاظم اولیایی، 
نصراله  کوثری،  جهانگیر  زرینچه،  جواد  مظلومی،  پرویز 
عبداللهی، امیرحسین صادقی، سعید لطفی و آرش برهانی 
جمعی از پیشکسوتان استقلال بودند که در یک محفل 
خصوصی گرد هم آ مدند تا گلایه های خود را بابت اتفاقات 

اخیر ابراز نمایند.
تیم فوتبال استقلال این روزها به غیر از سرمربی مدیرعامل 
نیز ندارد و تکلیف بازیکنان جدید نیز مشخص نیست و 
همچنین تسویه حساب بازیکنان سابق هم صورت نگرفته 

است.

علی آقامحمدی، کاظم اولیایی، قریب و...

 استقلال باید به دست یک مدیر دلسوز و کاردان و چشم و 
دل سیر که عشق مصاحبه و مسافرت و دلال بازی و دنبال 
مربی رفتن و خریدن لیدرها برای تشویق روی سکوها و... 
نداشته باشد. یکی مثل زنده یاد منصورخان پورحیدری، مثل 
علی آقا محمدی، سیدکاظم اولیایی،  مثل محمد حسین 
قریب. یکی در این حد و حدود که بیاید بی سر و صدا ثبات 
و آرامش را اول از همه برقرار کند و بعد کادرفنی را توسط 
کمیته فنی واقعی نه کشک! انتخاب کند در غیر این صورت 
این هیاهو به زودی فروکش می کند و این اعضای هیات 
مدیره هم دلشان نمی خواهد یکی بهتر از آن ها اضافه شود 
بنابراین با هم می سازند و یک جوری از بحران رد می شوند 

تا پایان لیگ و باز آش همان و کاسه هم همان...
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188 سال پیش در چنین روزی، آغامحمدخان قاجار سرانجام پس از سال ها جنایت، هنگامی كه 

در گرجستان حضور داشت به دست دو تن از خدمتكاران خود به قتل رسيد.

شهریدر چنین روزی!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

لزوم تغییر نگاه درآمدی شهرداری ها 
در حوزه ساخت و سازهای غیرمجاز

بر  تهران  استانداری  امور عمرانی  معاون هماهنگی 
لزوم تغییر نگاه درآمدی در حوزه ساخت و سازهای 
غیرمجاز تاکید کرد و گفت: به همه شهرداری های 
استان ابلاغ خواهیم کرد که در حوزه ضوابط، مقررات 
و چارچوب های فنی و شهرسازی که نیاز است در 

مجموعه شهرها اعمال شود، اهتمام ویژه شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد تقی زاده در تشریح 
روند مقابله با ساخت و سازهای غیرمجاز در سطح 
استان تهران گفت: ساخت و ساز غیر مجاز پدیده ای 
است که باید آسیب شناسی شود. بی تردید نباید تنها 
به صورت قهری با آن برخورد کنیم. همیشه در این 
حوزه نگاه سلبی وجود داشته که برون داد کالبدی این 
نگاه در حال حاضر قابل مشاهده است و عملا با این 

شیوه نتیجه ای نگرفته ایم.
وی افزود: دستگاه ها باید از ظرفیت قانونی خودشان 
برای جلوگیری منطقی از ساخت و سازهای غیرمجاز 
استفاده کنند و نباید تنها به عنوان یک ابزار برخوردی 
عمل کنند و باید بسیاری اوقات به نیازها پاسخ دهیم.

به گفته وی، یکی از مشکلات موجود در حوزه ساخت 
مقررات  و  ضوابط  چارچوب  در  غیرمجاز  سازهای  و 
اشغال و ضوابط فنی  تراکم ها و سطح  شهرسازی 
است که شهرداری ها باید در هنگام صدور پروانه به 
این نکات توجه ویژه داشته باشند.وی ادامه داد: باید 
در حوزه ساخت و سازهای غیرمجاز آسیب شناسی 
درستی انجام شود، در غیر این صورت نگاه به سمت 
رویکرد درآمدی حرکت می کند و این اجازه و فضا 
ایجاد می شود که بیش از تراکم مجاز ساخته شود 
و توافق شود که بعدا در کمیسیون ماده ١٠٠ جریمه 
پرداخت شود و همین جا منشاء فساد و رانت شکل 

می گیرد که در برخی شهرداری ها اتفاق می افتد.
وی تاکید کرد: قطعا نگاه درآمدی به موضوع ساخت 

و ساز سبب ایجاد فساد خواهد شد که بعضا موجب 
برخوردهای قضایی با برخی شهرداری ها می شود، لذا 
در استان تهران به دنبال این هستیم آسیب شناسی 
در این حوزه انجام شود و شهرداری ها را به این سمت 
سوق دهیم که هم به خواسته های منطقی مردم 
پاسخ دهند و هم اگر نیاز به تغییر در ضوابط و مقررات 
است متناسب با شرایط از طریق طرح های تفصیلی 

در کمیسیون های مربوطه این کار انجام شود.

جریمه کردن با نگاه درآمدی اشتباه است

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری تهران در 
بخش دیگری از صحبت های خود با تاکید بر لزوم 
غیرمجاز  سازهای  و  ساخت  حوزه  در  رویکرد  تغییر 
در  جریمه   ١٠٠ ماده  های  کمیسیون  فلسفه  گفت: 
مقابل بروز تخلف و کسب درآمد برای شهرداری ها 
نیست؛ قانون گذار تکلیف روشن کرده است که املاک 
واقع در محدوده شهر قبل از هر اقدامی شهرداری باید 
پروانه بدهد، لذا اگر فردی پروانه دریافت نکرد و تخلف 
کرد قانون تاکید کرده باید قلع و قمع شود نه اینکه 
با نگاه درآمدی جریمه شود و درپی آن شاهد عواقبی 

برای شهرداری ها باشیم.
وی تاکید کرد: موضوع ساخت و سازهای غیرمجاز 
همه  به  و  کنیم  می  پیگیری  تهران  استان  در  را 
در  که  کرد  خواهیم  ابلاغ  استان  های  شهرداری 
و  فنی  های  چارچوب  و  مقررات  ضوابط،  حوزه 
شهرسازی که نیاز است در مجموعه شهرها اعمال 
شود اهتمام ویژه داشته باشند؛ از سوی دیگر اگر این 
ضوابط پاسخگوی نیازها نیست باید طی طرح های 
موضوعی و موضعی اصلاحات لازم بر روی آن ها 
صورت بگیرد تا در چارچوب رسالت اصلی مشکلات 

را حل و فصل کنیم.

مدیریت شهریگزارش

»شهردار کرج« تاکید کرد؛

جا به جایی درختان بلوار جمهوری با کمترین ریسک پذیری

به گفته شهردار کرج، هنر مدیریت شهری این است که تعارض 
پروژه های عمرانی با محیط زیست را به حداقل برساند.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی کمالی زاده در گفت و گو با 
پایگاه خبری کرج امروز، با اشاره به اینکه ساخت تقاطعات غیر 
همسطح در شهر کرج از سال ۸۰ آغاز شده، اظهار کرد: به واسطه 
سابقه حضور در حوزه های مختلف مدیریت شهری، در جریان 

مطالعه و اجرای اغلب این تقاطعات بوده ام.
وی با بیان اینکه  اغلب طرح های ملی و عمرانی در تعارض با 
محیط زیست هستند، افزود: هنر مدیریت شهری و دستگاه های 

اجرایی این است که تعارضات را به حداقل برسانند.
شهردار کرج با اشاره به اینکه در خصوص اجرای پروژه تقاطع 
جمهوری مطالعات بسیاری صورت گرفته است، عنوان کرد: طرح 
نهایی پروژه زیرگذر میدان جمهوری پس از بررسی ۱۷ طرح به 

تصویب رسیده و با طرح تفصیلی کرج کاملا منطبق است.
او گفت: در تقاطع جمهوری نیز مانند دیگر تقاطعات، ارزیابی 
های زیست محیطی صورت گرفته و حداقل ریسک پذیری برای 

جابجایی درختان لحاظ شده است.
شهردار کرج با اشاره به اینکه انتظار مردم از مدیریت شهری حل 

معضلات شهری از جمله ترافیک است، گفت: زیرگذر میدان 
اجرایی می شود و عملیات جایه جایی ۳۶۰ اصله  جمهوری 
درختی که در مسیر اجرای این پروژه قرار دارند، با رعایت موارد 

زیست محیطی صورت می گیرد.
این مسئول با بیان اینکه اتمام این پروژه نقش به سزایی در 
کاهش ترافیک میدان جمهوری دارد، توضیح داد: این امکان 
فراهم آمده تا کمیته ای از کارشناسان در کنار هم جمع شوند و 
جزئیات این پروژه را بررسی کنند بنابراین اگر کارشناسی انتقاد 
و پیشنهاد خاصی برای اجرای بهتر این پروژه داشته باشد می 

تواند مطرح کند.
کمالی زاده  توضیح داد: خوشبختانه شاهد بلوغ سازمانی در 
انتقادات سازنده  شهرداری کرج هستیم و همین باعث شده 

کارشناسان و شهروندان مورد توجه مدیران قرار بگیرد.
کمالی زاده در ادامه با اشاره به حمایت های ویژه شورای پنجم 
از پروژه های شهری و تاکید آن بر توسعه خدمت رسانی به 
شهروندان، گفت: به جرئت می توان گفت شورای پنجم پیشرو 
ترین، کم حاشیه ترین و سالم ترین شوراهای کرج از دور اول 

تا کنون بوده است.

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل سواری جیلی تیپ X7 اتومات ۲۴۰۰ مشکی روغنی مدل 
۲۰۱۴ پلاک ۷۵۵ ی ۵۵ ایران ۶۸ متعلق به آقای جواد رزمی میباشد شماره موتور ۰۰۵۶۴ و شماره شاسی ۳۰۷۸۶۸۱، 
سوخت: بنزین، ظرفیت : ۴، سیلندر:۴، محور :۲، چرخ : ۴ که به استناد سندنکاحیه ۱۹۹۷ - ١38٢/٠7/٢٠ دفترخانه 
ازدواج ۶۲ و طلاق ۲۰ شهر کرج استان البرز در قبال طلب خانم لیلا رهبری درقید بازداشت میباشد. توصیف اجمالی 
آن عبارت است از اطاق : فابریک. لیکن گلگیر عقب ودرب عقب سمت راست ساییدگی دارد . بقیه قسمتهای اتاق خط 
وخش دارد . موتور : دارد و به جهت فقدان سوئیچ امکان روشن نمودن و آزمایش مقدور نگریده و بر حسب اظهارات 
خواهان موتور آماده به کار می باشد. شاسی : به شماره ۳۰۷۸۶۸۱ پشت شیشه فابریک ومطابق اسناد می باشد. 
رنگ: مشکی روغنی و مطابق اسناد و فاقد زیر رنگ است. پلاک انتظامی : جفت پلاک منصوبه به شماره ۷۵۵ ی ۵۵ 
ایران ۶۸ اصيل وفابریک است خودرو مذکور فاقد بیمه شخص ثالث و لاستیک ها حدود ۸۰ درصد آج دارد. باتوجه 
به وضعیت اتومبیل و باتوجه به مدل وسال ساخت ونوسانات قیمت در بازار معاملات اتومبیل ارزش پایه به مبلغ 
3/8٠٠/٠٠٠/٠٠٠ریال معادل سیصد و هشتاد میلیون تومان تعیین و اعلام میگردد.اتومبیل فوق در پارکینگ شهریار به 
نشانی ))جاده مخصوص - روبروی شهرک طالقانی(( توقیف میباشد طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری در مورخ 
١399/٠6/٠6 به مبلغ 3/8٠٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال ارزیابی شده ، از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده روز چهارشنبه از 
ساعت ۹ الی ۱۲ مورخ ١399/٠7/3٠در محل پارکینگ برگزار میگردد . مزایده از مبلغ 3/8٠٠/٠٠٠/٠٠٠ریال شروع به 
بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود و کلیه هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است ونیم عشر و حق 
مزایده نقدا وصول خواهد شد و شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده 
ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است . برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش 
را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر ، مانده 
فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند ، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد . در این 
صورت، عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیر 
مترقبه گردد، در روز اداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود. 99/66١ف تاریخ انتشار: ١3/٠7/١399
ایرانی - رئیس اجرای ثبت کرج - از طرف تقوی

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۲۴۳۲
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تابلوی ارزان قیمت، اثر »ون گوگ« از آب درآمد؟!فرهنگی
احتمال می رود یک تابلو که به قیمت تنها چند دلار در استرالیا به فروش 

رفته بود، با قلم »ونسان ون گوگ« نقاش بزرگ هلندی خلق شده باشد!

اگر رژیم علی اف قره باغ را با نیروی نظامی و کمک ترکیه، 
باز پس بگیرد ادعاهای ارضی اش بر تبریز را علنی خواهد 

کرد.
آتش جنگ در قفقاز جنوبی دوباره زبانه کشیده و زخم کهنه 
قره باغ باز هم دهان باز کرده و در حال خونریزی است. رژیم 
باکو با کمک هوایی و لجستیکی ترکیه، حمله ای سنگین 
برای باز پس گیری مناطق جدا شده و اشغال شده اش 
توسط ارامنه را که در جریان درگیری های ابتدای دهه نود 
میلادی و در پی شکست های تحقیرآمیز از ارامنه، بر باد 

داده بود، شروع کرده است و ظاهرا این بار خیلی عزمش 
جزم است برای این کار.

بالای  سطوح   در  )حتی  ایران  در  ای  عده  میان  این  در 
مدیریتی و دینی( بدون داشتن تحلیل درست از وضعیتی 
که در آن سوی ارس حاکم است و تهدیدهای امنیتی جدی 
ای که تحولات آن سوی ارس برای ما داشته و خواهد داشت 
در یک هم آوایی ساده لوحانه با جریان پانترک، مواضع شاذ 
و نابخردانه ای گرفته اند و در حال حمایت از جریانی هستند 
که اگر به سرانجام برسد، چونان شمشیری خواهد بود که 
برای دریدن ما در حال تیز شدن است. به همین دلیل امروز 
رسالت قلم ایجاب می کند در باب مسائل پیچیده ای که 
در حال وقوع است روشنگری بیشتری شود تا هم مردم و 
هم مسئولان ما در دام قرآن های بر سر نیزه و مکر و کید 
عمروعاص های حاضر در این واقعه نیفتند و بدانند کدام 
اسلام قرار است بازیگر این واقعه باشد. اسلام آمریکایی یا 

اسلام ناب محمدی؟
به همین دلیل ابتدا به روایت یک تاریخ بسیار مختصر از 

جریاناتی که منجر به جدایی قره باغ شد می پردازیم و پس از 
آن کمی به روابط ایران با جمهوری باکو از منظر امنیتی وارد 

می شویم و سپس وارد تحلیل چیستی و چرایی درگیری 
های اخیر و پیامدهای آن برای امنیت کشور می شویم.

ذره بین

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

قره باغ خاک اسلام است و نه نوکران اسرائیل در باکو

جنگ قره باغ 

روابط جمهوری جعلی آذربایجان با ایران پس از جریانات جنگ قره باغ 

اما واقایع اخیر...

کشتار ارامنه در واقعه سومگائیت توسط نفرت پراکنان قومی پانترک اولین جرقه 
جنگ های قومی را در قفقاز زد و مردم ارمنی و مسلمان شیعه را که سال ها در 
مناطق قره باغ کوهستانی و اطراف آن بدون مشکل در حال زندگی بودند به هم 
بدبین کرد. به خصوص اینکه ارامنه یکبار توسط جنبش ترک های جوان که آن ها 
هم آلوده به ویروس قوم گرایی پانترکی بودند در اواخر حکومت عثمانی و در میانه 
جنگ جهانی اول به شکل وسیعی نسل کشی شده بودند و بیم آن را داشتند که 
دوباره همان بلا بر سرشان نازل شود. حملات گاه و بیگاه پانترک های قفقاز به ارامنه 
قره باغ به قصد ایجاد وحشت و راندن آن ها از مناطقی که در آن سکنی گزیده بودند، 
ارامنه ساکن در آنجا را که خود را در خطر رانده شدن از خانه و کاشانه شان می دیدند 
بر آن داشت تا دست به مقابله زنند و در این راه از ارمنستان و روسیه کمک خواستند 
و با ورود رسمی ارتش ارمنستان و چراغ سبز روسیه به این واقعه درگیری ها به 

شدت بالا گرفت و عملا جنگ آغاز شد. پس از شروع جنگ، ارامنه شروع به پاکسازی 
قومی قره باغ و مناطق هم جوار با آن کردند و در این میانه شیعیان مظلوم آذری که 
اساسا در به وجود آمدن این واقعه نقشی نداشتند آماج حملات مرگبار داشناک های 
ارمنی و سربازان ارتش ارمنستان قرار گرفتند که باعث شهادت بسیاری از این مردم 
مظلوم و آوارگی صدها هزار نفر از آن ها شد، اینجا بود که جمهوری اسلامی ایران هم 
به حمایت از شیعیان قفقاز و جلوگیری از نسل کشی و آوارگی آن ها توسط ارامنه 
با اینکه تازه از جنگی 8 ساله با رژیم بعث عراق رهایی یافته بود وارد معرکه شد و 
به تجهیز و آموزش نیروهای مردمی آذری و حتی ارتش جمهوری آذربایجان کرد. 
سردار مسعود حقیقت پور از سوی سپاه پاسداران ایران مسئول هماهنگی و تجهیز و 
آموزش نیروهای آذری شد و ایران در این راه در درجه اول به تجهیز نیروهای مردمی 
»آمون لار« به رهبری سرهنگ »روشن جواد اف« پرداخت و پس از آن به تجهیز و 

آموزش نیروهای ارتش آذربایجان، کار به جایی رسید که ارتش ارمنستان برای هشدار 
به ایران و با چراغ سبز روسیه در یک رفتار جنایت بار یک فروند هواپیمای ترابری 
C١3٠ ایران را در آسمان قفقاز سرنگون کرد که تمامی ١8 سرنشین آن به شهادت 
رسیدند. اما حاکمان ناخلف باکو که سر در آخور صهیونیست بین الملل داشتند 
فهمیدند که در صورتی که ایران بتواند با ایدئولوژی دینی خود، سرزمین های قفقاز را 
از ارامنه پس بگیرد، رویای پانترکی آن ها برای ایجاد یک حکومت قومی و ادعاهای 
ارضی متوهمانه شان روی آذربایجان ایران یکجا بر باد می رفت به همین دلیل 
حاضر شدند در آن زمان، خفت شکست و بر باد دادن سرزمین های در اشغال ارامنه 
را بپذیرند ولی نگذراند ایران در قفقاز به سود شیعیان و اسلام به یک پیروزی تاریخی 
برسد. اینگونه بود که سرانجام هردوسوی نبرد در سال ١994 معاهده آتش بس را 
امضاء کردند و عملا ٢٠ درصد خاک جمهوری جعلی آذربایجان در دستان ارامنه ماند.

پس از شکست خفت بار جمهوری جعلی آذربایجان از ارامنه که نه فقط به 
از دست دادن قره باغ کوهستانی منجر شد که شهرهای شوشی - خوجالی - 
کلیجر - آغدام - و چند شهر دیگر هم به دست ارامنه افتاد و چه بسا اگر حمایت 
ایران نبود دست کم دو شهر زنگیلان و هورادیس هم توسط ارامنه اشغال می 
شد، مسئولان حاکمیت جمهوری باکو و پانترک های آنجا دست به یکسری 
اقدامات برای مقصر تراشی برای این شکست عظیم کردند. از آنجایی که اساسا 
هدف تشکیل جمهوری ای با نام جعلی آذربایجان از ابتدا هم دست اندازی 
به آذربایجان ایران بود، دستگاه پروپاگاندای پانترکیسم هجمه عظیم و کثیفی 
را علیه ایران آغاز کرد و مسبب شکست های خود را همکاری ایران و ارمنی و 

روس علیه ترک ها و آذری ها قلمداد کرد که از اساس دروغی کثیف بود. اما 
این فقط قسمتی از ماجرای شوم و پلیدی بود که در حال وقوع بود. سیاست 
های عظیم ایرانی زدایی از آن سوی ارس و پمپاژ عظیم اباطیل و جعلیات 
پانترکی در هر دوسوی ارس و یارگیری از جوانان آذری ساده دل آذربایجان شرقی 
و غربی و آلوده کردن آن ها به ویروس قوم گرایی با تکیه بر کلید واژه هایی 
چون »فعال مدنی قومی«! حق تحصیل به زبان مادری، حق تعیین سرنوشت 
و اباطیلی از این دست که هرکدام بار حقوقی متفاوت از آن چیزی را داشت 
که این جماعت سفله گندم نمای جو فروش می نمایاندند، سعی در سست 
کردن ارکان پیوند ملی مردم آذری ایران با خاک وطن داشته و دارند تا در وقت 

مقتضی آتش تجزیه طلبی را در این خطه از خاک اهورایی مان شعله ور کنند. از 
سوی دیگر روابط عریض و طویل حکومت باکو با اسرائیل عملا از آنجا پایگاهی 
علیه منافع ملی ایران ساخته است که بارها اقدامات جنایت باری از آنجا 
علیه ایران ساماندهی شده است. پرواز پهپادهای اسرائیلی به قصد جاسوسی 
از اماکن نظامی و هسته ای ایران و ترور دانشمندان هسته ای تنها دو نمونه 
قطعی و اثبات شده آن است. بدیهی است حمایت همه جانبه حکومت باکو 
از گروه های تجزیه طلب پانترک )در کنار حکومت ترکیه( که هر از چند گاهی 
تحرکات علنی شان را در بازی های تیم تراکتورسازی تبریز می بینیم نیاز به 

توضیح اضافی را در این باب منتفی می کند.

سال ها درگیری های پراکنده و کوتاه و دوباره برگشتن بر سر میز مذاکره 
و سپردن مسئله به گروه مینسک تا به امروز عاقبت تمامی درگیری های 
جمهوری باکو و ارامنه بوده است اما این بار متغیرهای جدیدی وارد بازی قفقاز 
شده است که امر را بر حاکمان باکو مشتبه کرده که توازن قوا به سمت آن ها به 
شکل جدی چرخیده است. اولین متغیر جدی، رفتار نابخردانه نیکول پاشینیان 
نخست وزیر ارمنستان است که در پس یک شبه انقلاب رنگی در ارمنستان به 
قدرت رسید و تا حدودی سیاست های غرب گرایانه را دنبال می کند که باعث 
رنجش روسیه شده است و البته وسعت بخشیدن بهروابط ایروان-تلاویو، ایران 
را هم که سال هاست شریک راهبردی ارمنستان بوده رنجیده خاطر کرده است. 
دومی وسعت بخشی همه جانبه روابط ترکیه با روسیه است که دست روسیه 
را در برخورد جدی با ترکیه کمی در پوست گردو قرار داده است به خصوص 
اینکه روسیه سال هاست آرزوی جدا کردن ترکیه از ناتو را در سر می پرواند 
)دست کم تحلیل ترک ها چنین است(. پس از آن مسئله مهاجرین سوری 
است که ترکیه نشان داده می تواند سیل آن ها را به سمت اروپا گسیل کند و 

تاثیرات سیاسی و اقتصادی عظیمی را در اروپا ایجاد کند که همین امر دست 
اروپا را هم در برخورد جدی با ترکیه تا حدودی بسته است. سپس بحث عادی 
سازی روابط امارات و بحرین با اسرائیل است که به نوعی علیه محور مقاومت 
به رهبری ایران و محور اخوانی به رهبری ترکیه و قطر سامان داده شده و 
عملا ایران را در موضعی قرار می دهد که نخواهد با ترکیه که در این یارکشی 
منطقه ای در مقابل امارات و عربستان ایستاده درگیر باشد. و البته مسئله شاید 
اصلی تر عقب نشینی ترکیه از گردن کشی در دریای مدیترانه بر سر اکتشاف 
نفت بود که عملا ترک ها را تا مرز جنگ با یونان پیش برد و حالا اردوغان می 
خواهد خفت آن توسری در مدیترانه را در قفقاز و با پیروزی ای که در خیالاتش 
پرورانده جبران کند و به قهرمان آذری های قفقاز و حتی ایران تبدیل شود و 
سیاست نئوعثمانی گری آمیخته با ترک گرایی خود را تا مرزهای شمال غربی 

ایران گسترش دهد.
اینجاست که زنگ خطر جدی برای ایران به صدا در می آید چرا که اگر اردوغان 
و علی اف بتوانند این خواب شوم را به تعبیر برسانند قطعا در آینده ای نزدیک 

به دنبال تعبیر مابقی رویاها و خواب ها و آرزوهای شوم عثمانی گرایانه و 
پانترکی شان می روند که جدایی آذربایجان و به خصوص تبریز از ایران در سر 

لیست آن قرار دارد.
بدیهی است قره باغ به فرموده رهبری خاک اسلام است اما امروز حاکمان آن 
سوی ارس نه در خدمت اسلام که در خدمت دشمنان اسلام و در خدمت اسلام 
سفیانی و آمریکایی هستند و هرگونه پیروزی آن ها در این جنگ پیروزی 
پیروان قرآن ها بر سر نیزه و اشقیایی است که به دنبال دشمنی با خاک اسلام 
حقیقی - ایران اسلامی - هستند و پیروزی آن ها نه پیروزی اسلام که پیروزی 
دشمنان اسلام و اسلام آمریکایی و انحراف است. امید است جمهوری اسلامی 
ایران با عنایت به این مسئله مهم و خطرات امنیتی ای که این درگیری ها در 
شمال ایران - برای ایران ایجاد کرده و می کند تصمیماتی درست و عاقلانه و به 
دور از شانتاژهای جریان های قوم گرا که متاسفانه در سطوح بالای مدیریتی 
ایران هم نفوذ دارند بگیرند و نگذارند دشمنان وجود ایران خواب های آشفته 

شان را با دست خودمان تعبیر کنند. آن ها به شکل جدی چرخیده است. 

رضا تواضعی

  نویسنده
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یکه تازی لیکرز در فینال بسکتبال آمریکا
تیم بسکتبال لس آنجلس لیکرز در دومین مسابقه فینال این فصل از لیگ حرفه ای 

آمریکا نیز برابر میامی هیت پیروز شد تا گامی دیگر به قهرمانی نزدیک شود.

ورزشی

عضو تیم ملی والیبال زنان گفت: برگزاری مرحله پلی آف در 
لیگ و شرایط کرونا خطرناک است. امیدوارم فدراسیون هر 

چه زودتر لیگ برتر را آغاز تا به موقع به پایان برسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، »زهرا بخشی« روز گذشته با 
اعلام این مسئله اظهار داشت: با توجه به بحران کرونا تمام 
باشگاه هایی که اکنون حامی مالی والیبال زنان می شوند و 
به لیگ برتر ورود پیدا می کنند، باید حتما یک دوره قبل 
از تمرینات و نزدیک به شروع مسابقات تست کرونا را از 
بازیکنان بگیرند. برای مثال برخی بازیکنان تیم والیبال 
مردان پیکان نزدیک به مسابقه متوجه شدند که کرونا دارند 

و اینگونه نباید باشد.
وی افزود: تنها یک تست قبل از تمرین نشان نمی دهد که 
فرد کرونا دارد یا خیر. باید  تست ها به صورت متداول و هر 
۲ هفته یکبار از بازیکنان گرفته شود. الان وضعیت کرونا نه 
تنها در تهران بلکه در شهرستان ها هم وخیم تر از گذشته و 
رو به مشکی می رود. باشگاه ها باید تلاش کنند که تست 

کرونا را مرتب از بازیکنان بگیرند.
ملی پوش والیبال زنان عنوان کرد: در شرایط شیوع کرونا 

برگزاری مرحله پلی آف لیگ با وجود هشت تیم سخت تر 
می شود. مرحله پلی آف در زمانی که ویروس کرونایی 
وجود نداشت، خوب بود و همه بازیکنان و باشگاه ها 
از آن استقبال می کردند. اما در شرایط فعلی و به دلیل 
طولانی شدن مسابقات، برگزاری مرحله پلی آف خطرناک 
است. امیدوارم لیگ هر چه زودتر شروع و زودتر هم 

تمام شود.
وی اضافه کرد: هر چند لیگ تا اسفند طول می کشد زیرا 
همواره از آخر آبان شروع می کنیم و این پروسه حداقل با ۲ 
هفته استراحت در نیم فصل اول مواجه می شود.  مگر اینکه 
در هفته ۲ بازی را مثل فصل گذشته در روزهای دوشنبه 
و پنجشنبه برگزار کنند که باز هم تا پایان اسفند طول 
می کشد. اگر هفته ای یک بار بازی ها برگزار شود، شرایط 
دشوار خواهد شد. زیرا با افزایش ۲ تیم دیگر تعداد تیم ها 
زیاد می شود و پلی آف هم در طولانی شدن لیگ بی تاثیر 
نیست. با این وجود امیدوارم دوباره به دلیل شیوع کرونا 
لیگ را تعطیل نکنند و با برنامه ریزی مناسبی لیگ امسال 

برگزار شود.

توپ و تور

»زهرا بخشی« مطرح کرد:

خطرات برگزاری پلی آف در این برهه 
استقلال پاس شود؟ زهی خیال باطل؛

به وقت اصالت...
از  داشت  گویند:»عقابی  می 
گرسنگی می مرد و نفس های 
آخرش را می کشید، کلاغ و 
خوردن  مشغول  هم  کرکس 
بودند،  آهو  گندیدۀ  ی  لاشه 
بالای  پیری هم  و  دانا  جغد 
شاخۀ درختی به آن ها خیره 
شده بود کلاغ و کرکس رو به 
جغد کردند و گفتند این عقاب احمق را می بینی به خاطر غرور 
احمقانه اش دارد جان می دهد؟  اگه بیاید و با ما هم سفره شود 
نجات پیدا می کند حال و روزش را ببین آیا باز هم می گویی 

عقاب سلطان پرندگان است؟«
جغد خطاب به آنان گفت:»عقاب نه مثل کرکس لاشخور است 
و نه مثل کلاغ دزد، آن ها عقابند، از گرسنگی خواهند مرد اما 

اصالت  شان را هیچ وقت از دست نخواهند داد«.
درست مثل حال خراب، این روزهای استقلال، همانقدر تنها و 
بی کس است، درحال جان دادن... انگار نه انگار که این تیم، یک 
زمانی قهرمان آسیا بوده، اصلا استقلال را نابود کردید، بی معرفت 
ها، افتخاراتش چه می شود؟ با هوادارانش چه می کنید؟ تنه را 
بریدید، با ریشه تنومندش چه می کنید؟ راستی چرا این حرف ها 
را بازگو می کنیم، مگر برای کسی مهم است استقلال و استقلالی 
در این روزهای سیاه چه می کشند؟ به قول بزرگی، اینجا جرم 

استقلالی بودن بسیار سنگین است.
حالا که در فاصله چند روز آغاز لیگ جدید هستیم، حالا که نه 
مدیرعامل داریم و نه هیات مدیره، حالا که نه مربی داریم و نه 
تکلیف بازیکنانمان مشخص است، چه قدر شبیه روزهای آخر 

نفس کشیدن پاس در فوتبالمان شدیم.
شاید جرم پاس هم قهرمانی در آسیا بود که به آن روز افتاد، 
اما زهی خیال باطل، عاقبت استقلال چون پاس نمی شود، 
پاس حامی مقتدر نداشت، اما سی میلیون هوادار عاشق در کنار 

استقلال است، تا شما را در دیدن نابودی استقلال ناکام بگذارد.

یادداشت

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

»پوپک بسامی«:

آینده وزنه برداری زنان درخشان است

»طاهره طاهریان«:

۴۶ درصد از کارکنان و مدیران ورزشی زنان هستند

ملی پوش وزنه برداری زنان گفت: آینده وزنه برداری زنان 
درخشان است و برای رسیدن به مدال آسیایی و جهانی 

باید فرصت کافی به ما داده شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »پوپک بسامی« 
روز گذشته اظهار داشت: در بحران کرونا روزی ۲ مرتبه 
یعنی ۴ ساعت در صبح و بعد از ظهر تمرین می کنم. 
اوایل از نظر امکانات و تجهیزات مشکل داشتیم اما همه 
توانم را گذاشتم تا این مشکلات را برطرف و مقداری 
از تجیهزات را فراهم کنم. همچنین تا زمان باز شدن 
باشگاه ها صفحه وزنه برداری را از استان تهران امانت 
گرفتم. تخته و امکانات دیگر را خودم تهیه کردم. الان 
امکانات تمرین خانگی فراهم است. آرزو می کنم هر 
چه زودتر، درمانی برای ویروس کرونا پیدا و این بیماری 

ریشه کن شود.
وی افزود: اگر مسابقاتی برگزار شود هنوز نمی دانم که 
فدراسیون چه برنامه ای دارد اما مطمینم که قبل از آن با 
رکوردگیری به ارزیابی وزنه برداران می پردازند تا ورزشکار 

واجد شرایط را به اردو دعوت کنند. همه تلاشم را می کنم 
تا بتوانم دوباره رکوردهای خوبی را ثبت کنم و وارد اردوی 

تیم ملی وزنه برداری شوم.
مدت  این  در  کرد:  عنوان  زنان  وزنه برداری  ملی پوش 
باشم.  داشته  درصدی خوبی  تمرینات صد  نمی توانم 
تمرینات  برگزاری  ضمن  ماه  چند  این  در  همچنین 
بدن سازی، بیشتر روی انعطاف و حفظ آمادگی خود کار 

کردم.
وی با بیان اینکه آینده وزنه برداری زنان بسیار درخشان 
است، گفت: اگر ویروس کرونا نبود و مسابقات قهرمانی 
کشوری برگزار می شد اتفاقات خوبی می افتاد و خیلی ها 
از دیدن دختران وزنه برداری که به خوبی وزنه می زنند، 
شگفت زده می شدند. بسیاری از زنان در سراسر کشور با 
هیجان بالا و اشتیاق در رشته وزنه برداری تمرین می کنند.
بسامی یادآور شد: برای رسیدن به مدال آسیایی و جهانی 
هر چقدر هم خوب باشیم باید زمان معقول و منطقی 
بگذرد تا مدال آوری داشته باشیم اما این موضوع دور از 

دسترس نیست. در آینده نزدیک به آنچه که لایق زنان 
ایران است، می رسیم.

برنامه  وزنه برداری  فدراسیون  کرد:  خاطرنشان  وی 
انجام  زنان  وزنه برداری  توسعه  برای  را  لازم  ریزی های 
می دهد و امیدوارم هر چه زودتر شرایط اردوها فراهم 
شود و وزنه برداران سالم و سلامت در کنار هم تمرین 

کنند.

از  یکی  گفت:  المپیک  ملی  کمیته  رئیس  نایب 
برای حضور  فراهم شدن شرایط  انقلاب  دستاوردهای 
زنان در لایه های مدیریتی است به طوری که ۴۶ درصد 

از کارکنان دستگاه های ورزشی را زنان تشکیل می دهند.
به گزارش »دنیای هوادار«، »طاهره طاهریان« روز گذشته 
در نشست مدیران ارشد ورزش کشور و معاون رئیس 
جمهوری با رئیسان فدراسیون ها اظهار داشت: در مدت 
سه سال فعالیت کمیته المپیک باید گفت که موضوع 

همدلی بین ۲ نهاد ورزشی بی سابقه بوده است.
وی افزود: تاریخ شفاهی ورزش ایران موضوع دیگری بود 
که در این برهه کلید خورد تا شاهد ثبت تاریخ ورزش 

ایران در آرشیو کمیته ملی المپیک باشیم.
از دستاوردهای  نایب رئیس کمیته ملی گفت: یکی 
انقلاب فراهم شدن شرایط برای حضور زنان در لایه های 
مدیریتی و به ویژه توجه به ورزش زنان بوده است تا جایی 

که در جهان الگوسازی کردیم.
روز گذشته )شنبه( آیین رونمایی از تندیس مدال آوران 
المپیک و پارالمپیک با حضور محمدباقر نوبخت معاون 
رئیس جمهوری و رئیس سازمان برنامه و بودجه، رئیسان 
کمیته های ملی المپیک و پارالمپیک، وزیر ورزش و 
جوانان و رئیسان فدراسیون های ورزشی، در تالار مشاهیر 

ورزش موزه ملی ورزش برگزار شد.
نوبخت پس از رونمایی از این تندیس ها با حضور در 
مجموعه آکادمی ملی المپیک، از این مجموعه بازدید کرد 
و سپس در جمع رئیسان فدراسیون های ورزشی حاضر 
شد تا در نشست مشترکی برای بررسی مسایل روز ورزش 

کشور برگزار شود.

کشتی و پهلوانی

پایه

برای دانلود فایل 
پی دی اف

 همه شماره های 
روزنامه به سایت 
 » دنیای هوادار« 

مراجعه کنید

WWW.DonyayeHavadar.ir
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صعود ۱۰۰ میلیاردی پرسپولیس به فینال آسیاورزشی
پرسپولیسی ها که تا مرحله نیمه نهایی با اقتدار پیش آمده بودند، توانستند از سد تیم قدرتمند النصر بگذرند و راهی فینال لیگ قهرمانان 

شوند و حال با صعود به فینال آسیا درآمد دو میلیون و ۷۷۰ هزار دلاری )معادل 90 میلیارد تومان( را روانه باشگاه خود می کند.

گزارش ورزشی دریچه

»امُید« و »اتحاد«؛ رمز حرکت پرسپولیس

... و این معجزه »فوتبال« است!
چشمک ارتش سرخ به دومین فینال آسیایی؛

AFC هم حریف »ما« نشد!

دیدار پرسپولیس و النصر در نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
در پایان ۱۲۰دقیقه با تساوی همراه بود اما این سرخپوشان 
بودند که در نهایت با پیروزی در ضربات پنالتی راهی فینال 

لیگ قهرمانان شدند.
در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مرحله نیمه نهایی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا از ساعت 
۱۸:۳۰ در ورزشگاه جاسم بن حمد شهر دوحه با قضاوت 
النصر  مصاف  به  سنگاپوری  داور  الجعفری  تقی  محمد 
عربستان رفت که این بازی در ۹۰ دقیقه با تساوی همراه 
بود تا وقت های اضافه و یا ضربات پنالتی مشخص کننده 

نخستین تیم فینالیست لیگ قهرمانان آسیا باشد.
سرخپوشان در شرایطی توانستند جواز حضور در دیدار نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا در منطقه غرب را کسب کنند که در 
مرحله گروهی با تیم های الدحیل قطر، التعاون عربستان 
و الشارجه امارات همگروه بودند و توانستند به عنوان تیم 
گل محمدی  شاگردان  کنند.  گروه خود صعود  از  نخست 
در مرحله حذفی هم با برتری برابر تیم های السد قطر و 

پاختاکور ازبکستان به این مرحله رسید.
از طرفی النصر عربستان هم که در گروه چهارم با تیم های 
سپاهان، السد قطر و العین امارات همگوره بود، جواز حضور 
در مرحله حذفی را به عنوان تیم نخست به دست آورد. 
النصر در مرحله حذفی هم ۲ هموطن خود یعنی التعاون و 

الاهلی را شکست داد تا به نیمه نهایی برسد.
این در حالی بود که در آستانه این مسابقه خبر محرومیت 
عیسی آل کثیر بهترین گلزن سرخپوشان در این رقابت ها، 
شوک بزرگی را به اردوی پرسپولیس وارد کرد. آل کثیر که در 
۳ مسابقه اخیر خود در لیگ قهرمانان ۴ بار دروازه حریفان 
را باز کرده بود، به دلیل خوشحالی اش پس از گل اول برابر 
پاختاکور با محرومیت ۶ ماهه از فعالیت های فوتبالی و 
جریمه سنگین از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا مواجه 
شد. با توجه به این موضوع یحیی گل محمدی مهدی عبدی 

جوان را جایگزین آل کثیر کرد.
حامد  ترکیب  با  خود  قبلی  مسابقات  مانند  سرخپوشان 

لک، محمدحسین کنعانی زادگان، شجاع خلیل زاده، سعید 
آقایی، سیامک نعمتی، کمال کامیابی نیا، احمد نوراللهی، 
بشار رسن، احسان پهلوان، وحید امیری و مهدی عبدی 

به میدان رفتند.
برد جونز، سلطان الغنام) ۷۰ عسامه خلف(، عبدالله مادو، 
عبدالرزاق حمدالله، عبدالله الخیبری، مایکون، عبدالمجید 
الصلیهم، گونزالو مارتینز، عوض خمیس، عبدالفتاح عسیری 
و خالد الغنام )۴۵ ایمن یحیی( هم بازیکنانی بودند که با 
نظر روی ویتاریا سرمربی پرتغالی در ترکیب اصلی النصر 

برابر پرسپولیس قرار گرفتند.
 این مسابقه در دقایق ابتدایی کمی پایاپای دنبال شد. 
البته فشار حملات النصر بیشتر بود اما مدافعان پرسپولیس 

اجازه ندادند تا خطر جدی دروازه تیمشان را تهدید کند.
وقت  دقیقه   ۲ هم  شده  تلف  دوم  وقت های  برای  داور 
اضافه در نظر گرفت. در دقیقه ۱۲۰ النصر صاحب یک ضربه 
ایستگاهی شد که این ضربه نیز راهی به دروازه پرسپولیس 

نداشت.
پنالتی  تا ضربات  بود  ثمر  بی  تیم  تقابل ۲  در ۱۲۰ هم 

مشخص کننده تیم پیروزی این مسابقه باشد.
حسین کنعانی اولین ضربه پنالتی را برای پرسپولیس زد 
که ضربه این بازیکن به پایین دروازه جناح راست به گل 

تبدیل شد.
در مقابل عبدالله مادو هم اولین ضربه النصر را گل کرد.

دومین ضربه پنالتی دو تیم هم توسط سیامک نعمتی و 
پیتی مارتینز به گل تبدیل شد.

سومین پنالتی دو تیم را هم میلاد سرلک و عبدالله رحمان 
عبید گل کردند.

شجاع خلیل زاده هم چهارمین پنالتی پرسپولیس را گل 
کرد اما حامد لک پنالتی مایکون را مهار کرد تا پرسپولیس 

پیش بیافتد.
علی شجاعی نیز در پایان زننده پنجمین پنالتی پرسپولیس 
بود تا سرخپوشان بدین ترتیب راهی فینال لیگ قهرمانان 

آسیا شوند.

»سیاسی«  ورزش  یک  فوتبال صرفا  کنید  فکر می  اگر 
است، سخت در اشتباهید اما اگر هم فکر می کنید که 
فوتبال یک ورزش »سیاسی« نیست باز هم در اشتباهید. 
فوتبال، خود زندگی است و مثل زندگی همه چیز دارد. 
فوتبال ما را می خنداند، به گریه می اندازد، شکست و 
پیروزی دارد و از همه مهم تر فقط با یک کلیدواژه تعریف 
می شود؛ »امید«. هرگاه یک انسان توانست بدون امید 
لحظه ای زنده بماند، بازیکنان یک تیم فوتبال هم می 
توانند بدون »امید« وارد زمین شوند. بدون امید، هیچ 
کفش میخ داری رنگ سبز چمن را نمی بیند. اما وقتی 
ماجرا  خورد،  می  پیوند  زندگی  واقعی  خود  با  فوتبال 

پیچیده تر هم می شود.
عراقِ درگیر جنگ با آمریکا چگونه در سال ٢٠٠7 مردمش را 
یکپارچه خوشحال کف خیابان ها دید؟ یمنِ ویران زیر از 
موشک های عربستان سعودی چگونه در سال ٢٠١9 پس 
از مدت ها از تلویزیونش آهنگ پیروزی پخش شد؟ آلمان 
تکه پاره شده با یک دیوار، چگونه شرقی ها می توانستند 
یکبار دیگر اقوام غرب نشین را ملاقات کنند؟ شوروی در 
شرفِ فروپاشی به جز فوتبال دیگر در کجا معنای اتحاد را 
برای آخرین بار حس کرد؟ اسپانیا با آن همه جدایی طلبِ 
کاتالان چگونه برای اولین بار قهرمان جام جهانی ٢٠١٠ 

شد؟ سرنخ شما را به »فوتبال« می رساند.
هیچ کدام از این ها روی میز مذاکره به دست نمی آید. 
وقتی تمام راه های سیاست به بن بست ختم شوند، 
همیشه این »فوتبال« است که خودش را بر بالین مردم 
زخم خورده می رساند. آن هم نه نوشدارویی پس از مرگ 
سهراب بلکه به اورژانسی ترین شکل ممکن و در درست 

ترین زمان! »اتحاد« نه روی میز مذاکره امضا می شود، 
نه با »پول« می شود خرید و نه با »جنگ« می شود آن را 
به دست آورد. اگر می خواهید برای چند ساعت هم که 
شده مردم را فارغ از تمام مشکلات و دردهایشان یکصدا 
خوشحال کنید، هیچ چیز مانند »فوتبال« نمی تواند شما 

را به این مهم برساند.
این روزها که بیشترین نرخ مرگ و میر بر اثر کرونا را 
یدک می کشیم، دلار 3٠ هزار تومانی را تحمل می کنیم، 
نسبت به آینده کشور بدبین ترین ایده های ممکن را 
پرورش می دهیم و بارش عقب ماندگی در کشور امان 
مان را بریده است، شاید فکرش را هم نمی کردیم که 
قرار باشد به این زودی ها حتی برای چند لحظه دوباره 
»باهم« بخندیم و خوشحال باشیم. اما شب گذشته همه 
چیز رنگ باخت. یک درام واقعی روی پرده فوتبال کشور 
دوباره صورت ها را از رنگ پریدگی مطلق به »سرخ«ایِ 
خوشحالی بدل کرد. این بار نه از »کارلوس کی روش« 
خبری بود و نه از »برانکو ایوانکوویچ«. نه از دست خارجی 
هایی مثل »مارک ویلموتس« که پول خون خاندان شان 
را می گرفتند عصبانی بودیم و نه قرار بود بعد از مسابقه 

سرمربی خارجی بی وفایی بگذارد برود.
که  چیزی  شدیم.  پیروز  و  بودیم  خودمان  پای  روی 
سیاستمداران سال هاست شعارش را می دهند و در عمل 
هیچ چیز در چنته ندارند، بار دیگر این فوتبال بود که 
راهش را از میان ناامیدی های سیاسی پیدا کرد و نشان 
داد چگونه باید »زنده« بود تا »زندگی« کرد. مانند عراقِ 
فلک زده ای که به یکباره در جام ملت های آسیای ٢٠٠7 
قهرمان آسیا شد، یا یمنِ زیر موشکی که برای اولین بار 
در تاریخ خودش به یک تورنمنت مهم فوتبالی رسید یا 
مردمِ آلمان شرقی که به بهانه دیدار با اقوام به آلمان 
غربی می رفتند و برای پیروزی های تیم ملی آلمان غربی 

خوشحالی می کردند.
شاید اهل فوتبال نباشید یا استقلال را دوست بدارید، اما 
امکان ندارد با صعود پرسپولیس به فینال آسیا برای چند 
ساعت یک نفس راحت نکشیده باشید. و این معجزه 

»فوتبال« است...

روی پای خودمان بودیم و پیروز شدیم. چیزی که سیاستمداران سال هاست شعارش را می دهند 
و در عمل هیچ چیز در چنته ندارند، بار دیگر این فوتبال بود که راهش را از میان ناامیدی های 

سیاسی پیدا کرد و نشان داد چگونه باید »زنده« بود تا »زندگی« کرد.
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